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Zápis z 267. zasedání AS FP TUL konaného dne 11. 11. 2024 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků AS (KP): Jan Berki, Klára Kuprová, Magda Nišponská, 
Petra Peldová, Martin Slavík, Kateřina Váňová 

Komora studentů AS (KS): Joel Karásek, Marek Mroček, Eva Rusínová  

Omluveni: Anna Habánová, Ema Sochová, Jiří Šmída   

Hosté: Aleš Suchomel (děkan), Jan Picek (proděkan), Klára Severýnová Popková (proděkanka) 

Ověření zápisu: Kateřina Váňová  

Program 267. zasedání AS 

1. Schválení zápisu 266. zasedání 
2. Informace o aktuálním dění na fakultě 
3. Projednání podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2025/26 
4. Různé 

 
Schválení programu zasedání 

Schváleno (KP: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se; KS: 3 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se) 

ad 1) Schválení zápisu z 266. zasedání 

Schváleno (KP: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se; KS: 3 pro, 0 proti, 0 zdržel/a se) 

ad 2) Informace děkana o aktuálním dění na fakultě 

 Dne 20. 11. se od 16.10 v budově P uskuteční akce k připomenutí 17. 11., kterou 
pořádají studentští tutoři. Od 18.00 na ni naváže setkání akademické obce. 
Předsedkyně AS vyzve členky a členy k zaslání diskusních námětů.  

 Aktuálně se pracuje na přezkratkování předmětů. Kontrolu a koordinaci provádí 
proděkan J. Picek. V dalším kroku budou označovány tzv. PZ a TZ předměty, také 
bud doplněn rozsah u kombinované formy.  

 Žádost o akreditace studijních programů schválených VR a RVH byla odeslána 
před 31. 10. 2024 na NAÚ.  

ad 3) Projednání podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2025/26 

Děkan na úvod AS informoval, že byl návrh připraven v duchu dosavadních principů. 
V posledních dnech ale muselo vedení reagovat na nastalé změny. Z testů OSP, které 
dříve pro univerzitu nakupovala a realizovala EF, se přejde na NSZ realizované 
společností SCIO. Jeví se to jako výhodnější, protože se jedná o široce používaný nástroj. 
Nemění se podstata podmínek, ale bude nutná úprava některých formulací či technikálií. 
Uzpůsobí se termíny, formulace týkající se testů a na základě zkušeností z letošního roku 
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také minimální bodové hodnoty. Mezi výhody pro uchazeče patří dostupnost více termínů. 
První je prosincový a poslední relevantní bude dubnový. Smlouva se společností je již 
uzavřená. Z těchto důvodů žádá děkan o přesunutí termínu zasedání AS na 25. 11. 2024, 
aby se přijímací řízení stihlo vyhlásit v uvažovaných termínech. Dále děkan, doplnil, že 
všechny dvouobory jsou akreditovány pod Učitelstvím pro střední školy a 2. stupeň 
základních škol. Fakulta také získala akreditace na dostudování pro Učitelství pro 2. 
stupeň základní školy a také pro Speciální pedagogiku. Nově jsou kapacity přijímaných 
rozepsány do jednotlivých studijních oborů. Na základě konzultace s právním oddělením 
se také mění povinnost dokládat lékařské potvrzení. Na závěr děkan doplnil, že 
hvězdičkou jsou označeny studijní programy, u nichž čekáme na definitivní výsledek 
akreditačního řízení, a vypíšou se v případě úspěchu.  

P. Peldová se zeptala, zda je nutné už teď zadávat zkratky pro nové akreditace. Děkan 
odpověděl, že v tuto chvíli přezkratkováváme původní a k novým pokyn teprve přijde.  

Na základě dotazu M. Mročka děkan upřesnil, že u některých oborů se počítá také 
s vypsáním druhého kola. 

Dále se vedla diskuze o srozumitelnosti některých pokynů. Většina vystupujících 
(P. Peldová, M. Slavík, K. Váňová) se přikláněla k variantě mít na webu fakulty 
zjednodušené pokyny, resp. srozumitelného průvodce přijímacím řízením. Bylo ale 
zdůrazněno, že je třeba vždy odkázat na kompletní znění, které je právně závazné. 
J. Berki navrhl zvážit variantu využití AI chatbota. 

P. Peldová se zeptala na význam maximálního počtu přijímaných. Proděkan Picek popsal 
poslední rozdíly v počtech přijímaných a zapsaných uchazečů, respektive upozornil na 
propad. Počty v předkládaném materiálu jsou tedy nastaveny na základě zkušenosti a dat 
z minulých let. Pokud uchazeči a uchazečky splní podmínky, nemůže jich děkan přijmout 
méně, než je právě tato hodnota označovaná jako maximální počet přijímaných. 

M. Nišponská informovala v tomto kontextu o výzkumu osobnostních vlastností našich 
studentů a vztahu k oboru, resp. kompetencí. 

AS vzal v diskusi na vědomí, že bude na zasedání 25. 11. 2024 předloženo nové znění 
podmínek přijetí ke studiu v duchu popsaných změn. 

 

ad 4) Různé 

 P. Peldová se zeptala na principy oceňování bakalářských a diplomových prací. 
Proděkanka K. Severýnová Popková informovala, že snahou je, aby byly jednotlivé 
obory zastoupeny rovnoměrně. Děkan dále doplnil, že nezbytným kritériem je 
průměr známek do 1,8. Toto ovšem označil za diskutabilní, protože některé obory 
vykazují dlouhodobě lepší známky. V budoucnu se z těchto důvodů oceňování 
zřejmě rozdělí do oborů s různými podmínkami tak, aby se oceňování blížilo 
nárokovému principu. Tedy pokud studující splní podmínky, ocenění získá.  

 M. Mroček informoval o ověření dostupnosti sprch v budově E. Dále jako podnět 
předal požadavek na vybudování přechodu pro pěší u budovy P. Podnět předá 
a řešení u náměstka Janďourka prověří J. Berki.  

 P. Peldová se zeptala na pravidla využívání místnosti P101, která by měla sloužit 
jako chillout zóna, ale ve STAGu je v ní vidět rozvrhová výuka. Děkan informoval, 
že se tam výuka dávat nemá a pracuje se na tom, aby se učebna dovybavila 
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k účelu, ke kterému byla zřízena. V tuto chvíli je objednán nezbytný nábytek 
a vybavení, a bude-li požadavek na další vybavení, dofinancuje fakulta. J. Berki 
v této souvislosti přidal podnět ke způsobu rezervování některých místností (jako 
je G401, zasedačka děkanátu, G501). Mělo by být online, ale požadavek na 
rezervaci by potvrzoval správce místnosti. 

Příští zasedání 25. 11. 2024 od 10.40. 

 
 
V Liberci 11. 11. 2024     Klára Kuprová, předsedkyně AS FP TUL 
 
 
 
Zapsal: Jan Berki     Ověřila: Kateřina Váňová 
 
 


